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Zápis z jednání VV ČF dne 24. 10. 2023 – 10/2023 

zahájení – 09:30, Lomnického 1705/5, Praha 4  
 

Přítomní:  Daniel Novák, Petr Galasovský, Petr Musil (do 16:20), Tomáš Pacák (od 9:46), 
Václav Culka, Jan Kovář, Lukáš Dolejš, Jiří Dufek, Martin Musil 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek (od 9:48), Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička, 
Petr Chvojka, Veronika Jelínková, Filip Šuman (od 12:55 do 14:20), Jan Koten (od 
11:50 do 12:30) 

ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 
VV s hlasem poradním 

Ověřovatelé:  Martin Musil, Tomáš Pacák 

Zapisovatel:  Veronika Jelínková 
 
Zahájení: 09:42 
Ukončení: 16:40 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 09/2023 a programu jednání 10/2023 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Vývoj v politických záležitostech 

5) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

6) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2024/2025 

7) Informace ze sekretariátu 

8) Komplexní program podpory 

9) Mezinárodní záležitosti 

10) Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek 

11) MS 2025 

12) Rozpočet 2024 

13) Fit For Future 

14) Kodex RP 

15) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

16) Akční list – Ženy v ČF 

17) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

18) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

19) Počet účastníků ligových soutěží 2025/2026 

20) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2024 

21) Návrh termínové listiny akcí elitních reprezentací v roce 2023 a výhled 2024 

22) Návrh termínové listiny akcí reprezentace U19 v roce 2023 a výhled 2024 
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23) Souhrnný program podpory pro rozvoj regionů 

24) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje 

(včetně návrhu vypsání na další období) 

25) Návrh projektu Extraligy žen 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové sporty 

41) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

42) Informace o projektu investiční podpory členských oddílů 

43) Návrh důležitých termínů KRD v roce 2024 

44) Návrh důležitých termínů KS v roce 2024 

45) Licenční řízení – Zpráva o plnění akčních plánů 

 

V úvodu jednání D. Novák avizoval účast F. Šumana a s tím spojené případné přesunutí 

předkládaného bodu č. 13 mimo pořadí. Tento bod byl nakonec probrán po bodu č. 8 a následně se 

členové VV vrátili k bodům dle předloženého pořadí. 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 09/2023 a programu jednání 10/2023 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/10/23: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 09/2023 

- schvaluje program jednání VV 10/2023 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 10/2023 M. Musila a T. Pacáka 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení, kromě usnesení č. 19/02/23. 

Usnesení č. 02/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

 

KEFAM – komise jednala 17. 10. telekonferenčně; hlavními body bylo proběhlé jednání s prezidenty 

Livesport Superligy a projednali nadcházející jednání s prezidenty Extraligy žen a 1. ligy mužů; nová 

partnerská situace u Extraligy žen navrhovaný speciální projekt u Extraligy žen; aktuální situace s 
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AI kamerami včetně finančního nastavení; body v dokumentu Návrhy konkrétních opatření ke 

zvýšení atraktivity elitních soutěží.  

 

Dále proběhlo krátké shrnutí proběhlého setkání komise s prezidenty Extraligy žen a 1. ligy mužů. 

Krátce diskutován frustrující přístup některých oddílů k extrémně pozitivní partnerské situaci na 

jednání prezidentů týkajícího se získání titulárního partnera Extraligy žen společnosti ČEZ. Na obou 

setkáních probrány standardní body týkající se soutěžních projektů, termínové listiny a licenčního 

řízení. Na obou setkáních proběhla diskuse nad problematikou uvolňování zahraničních hráčů pro 

mezinárodní termíny. U 1. ligy mužů se řešila možnost, aby finále 1. ligy bylo součástí Superfinále. 

 

EKO – komise jednala 18. 10. prezenčně; hlavními body jednání byla příprava a diskuse nad 

předkládaným provozním rozpočtem; probrána novelizace zákoníku práce (primárně změna u DPP 

a nastavení home office); příprava Ekonomické směrnice pro rok 2024. 

 

KIN – komise jednala 5. 10.; hlavními body byly informace ke spolupráci NSA s 5 sporty; projektový 

rozpočet 2024; projekt investiční podpory oddílů pro VV; analýza infrastruktury. Na zástupce komise 

se obrátily 3 oddíly s dotazem na doporučení při výběru vnitřního povrchu, což komise nedokáže 

sama plnohodnotně vyhodnotit – oddíly budou informovány s doporučením se spojit s halami, kde 

povrchy jednotlivých dodavatelů/výrobců využívají. Členové VV se krátce věnovali problematice 

povrchů a složitosti vyhodnocení, který povrch doporučit. Je potřeba, aby v budoucnu IFF definovala 

mnohem více detailních vlastností pro vnitřní povrch v rámci její vlastní certifikace. 

 

KR – komise jednala 3.10. kombinovaně; hlavními body bylo zhodnocení mezinárodních akcí v září; 

nadcházející EFT žen a juniorek ve Finsku; informace k nadcházejícímu MS v Singapuru – 

závěrečný přípravný kemp proběhne v ČR, novinkou bude možnost mít v týmu až 3 náhradnice pro 

případ zranění, nominace na MS bude zveřejněna v průběhu TV zápasu 6. 11.; MS juniorek 

rozlosování a změna termínu; termínové listiny 2024/2025; komise bude řešit změnu na pozici 

kondičního trenéra u týmu juniorek z důvodu časové náročnosti – směrem k MS 2024. 

Z. Svobodová následně doplnila zhodnocení EFT ve Finsku – ženy. Nálada v týmu je dobrá, tým se 

bude dále držet stanovenému plánu a věří mu. Juniorky byly úspěšné. Tým má velký potenciál do 

budoucna. 

 

KS – komise jednala 9. 10. prezenčně; hlavními body byla příprava materiálu pro VV, který se věnuje 

problematice ženských soutěží – spolupráce mezi komisemi, kterým bude materiál brzy předán; 

další fáze diskuse nad nově upraveným systémem celostátní soutěže 1. ligy dorostenců – diskuse 

bude dále pokračovat; rozvaha rozložení soutěží – diskuse bude dále pokračovat; dlouhodobá 

koncepce – po vyhodnocení bude koncepce aktualizována pro další víceleté období (termín 

04/2024); přezkoumání udělení pokuty – zamítnuto. 
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KRD – komise jednala 11. 10. telekonferenčně; hlavními body byla finalizace materiálu Důležité 

termíny KRD v roce pro předložení na VV; zahájení přípravy materiálu Podmínky činnosti rozhodčích 

a delegátů 2024/2025; první návrh materiálu pro konzultaci s regiony – finalizován bude na příštím 

jednání; příprava listopadového prezenčního semináře celostátních rozhodčích a delegátů – 

finalizována témata jednotlivých vzdělávacích bloků pro rozhodčí i delegáty; pozváni budou 

i regionální rozhodčí zařazení do Programu talentovaných rozhodčích; mezinárodní výměny 

rozhodčích – domluvena obnova pravidelných mezinárodních výměn s Finskem, Švédskem a 

Švýcarskem. Tyto výměny proběhnou v období prosince, ledna a února na úrovni Superligy a 

Extraligy; feedbacky z prvních seminářů PTR, vzdělávacích seminářů pro licenci B a setkání 

delegátů. 

 

KRP – komise jednala 12. 10. kombinovaně; hlavními body jednání bylo MS žen 2025 - účast P. 

Chvojky, který přiblížil aktuální situaci; následovala diskuse a hodnocení společného setkání PP3; 

krátká diskuse k nadcházejícímu EFT žen a juniorek ve Finsku; apel na doplnění počtu týmů 

v Extralize žen v příští sezóně; dalším bodem bylo zhodnocení předplatitelů videoplatformy na 

zápasy Extraligy žen, nízký počet zápasů vysílaných v TV; diskutovali úpravy Kodexu RP; krátká 

diskuse nad nábory; další nová témata směrem k akčnímu listu – talentovaná mládež. 

 

KVM – komise jednala 17. 10. kombinovaně; hlavními body jednání byly školské soutěže – nárůst 

počtu přihlášených v obou kategoriích a z toho plynoucí náklady a organizační náročnost 

v základních úrovních soutěží; trenérské vzdělávání (včetně programů podpory), diskuse v oblasti 

licence A spolupráce s ČUS – možný vznik trenérské školy – spolupráce více sportů; termínová 

listina U19; výběr pořadatele MČR starších žáků – Florbal MB. 

 

KRO – komise jednala 3. 10. telekonferenčně; hlavními body byly aktuální informace z Komplexního 

rozvoje oddílů a florbalu; připravované Společné setkání oddílů a detailní představení pilířů a 

charakteristik u budování pozice florbalu v ČR; struktura a organizace setkání hejtmanů s 

prezidentem a VV ČF (leden 2024 v Pardubicích); termíny jednání do konce roku 2023. 

 

Dále J. Dufek informoval o své návštěvě na RVV JM a ZL kraje, které proběhlo 10. 10. v Brně; 

částečně telekonferenčně. Jednání zhodnotil jako připravené, konstruktivní a řádně vedené; 

materiály obdržel předem. Hlavními body jednání byla běžná agenda a zpráva z komise KRD, 2 

oddíly přihlášené do PP2A a 2B; nedostatek regionálních redaktorů; čerpání rozpočtu 2023. 

 

T. Pacák informoval o své návštěvě na RVV HK a PA kraje, které proběhlo 5. 10. v Hradci Králové. 

Jednání zhodnotil jako kvalitně připravené a strukturovaně řízené, materiály zaslány, některé den 

před jednáním. Hlavními body jednání byly zprávy z jednotlivých komisí; běžná agenda regionu; 

vyhodnocení aktivity k projektu evropských her (ČR, SK, PL) – nakonec pro nezájem byl projekt 

zrušen. 
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D. Novák informoval o získání titulárního partnera pro Extraligu žen a reprezentaci žen a juniorek – 

ČEZ. Tento významný a v případě partnera extraligy žen úplně historický posun je potvrzením lepšící 

se  pozice florbalu ve společnosti a s tím spojený zájem o náš sport. Pokud bude florbal schopen 

tuto svojí pozici nadále posouvat a naplní očekávání partnera bude prostor na jednání o víceleté 

spolupráci a i o jejím dalším rozšíření. Proběhla obsáhlá diskuse. 

Usnesení č. 03/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí informace z návštěvy na RVV JM a ZL kraje 

- bere na vědomí informace z návštěvy na RVV HK a PA kraje 

- bere na vědomí informace o zisku titulárního partnera pro Extraligu 

žen a reprezentaci žen a juniorek 

- bere na vědomí souhrn informací ze setkání prezidentů Extraligy 

žen a 1. ligy mužů 

 

 

AD 04) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák předložil informace v politických záležitostech. NSA potvrdilo nevypsání dotační výzvy 

Provoz a údržba 2023. NSA plánuje seminář pro svazy k tématu prioritizace během listopadu. 

Někteří členové VV v této souvislosti upozornili na riziko výrazného negativního dopadu na některé 

oddíly. Další předložené informace se týkaly požadavku NSA na zavedení členského poplatku pro 

členy spolku. Jeho systémové zavedení a výběr je podmínkou pro žádosti o dotaci od roku 2024 

kvůli dotačním výzvám NSA pro rok 2025. D. Novák doplnil o informaci, že na Slovensku vznikne 

ministerstvo sportu. V závěru informace, že MOV přijmul na OH 2028 6 nových sportů (lakros, kriket, 

softball, baseball, flag fotbal a squash).  

 

Usnesení č. 04/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace v politických záležitostech 

- bere na vědomí aktuální informace z NSA 

- bere na vědomí aktuální informace k členskému poplatku 

- bere na vědomí informace MOV k OH 2028 

- bere na vědomí informace i chystaném semináři pro svazy k prioritizaci 

sportů NSA 

 

 

AD 05) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů 

ČF. Krátce okomentoval. 

 

Usnesení č. 05/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady 

spolupráce orgánů ČF  
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- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 13. 11. 2023 

 

 

AD 06) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2024/2025 

 

Licenční manažer nepředložil Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro 

sezónu 2024/2025 a požádal přesun bodu na další jednání. 

 

Usnesení č. 06/10/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 
 
AD 07) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Informoval členy VV o výsledku ročního 

hodnocení SocioRatingu v připravené prezentaci. Vyzdvihl důležitost tohoto HR nástroje pro řízení 

jednotlivých týmů i ČF, jako celku. 

Dále byla předložena informace o průběhu konference Sport Alive, které se účastnili zástupci ČF 

(jako přednášející se zúčastnili Z. Svobodová, R. Urbář a externistka L. Lahoda).  

P. Chvojka informoval o realizaci „pokusu“ s AI – před akcí vytvořili zástupci organizátora avatara – 

a následně vyhlásili příležitost pro sportovní prostředí – vytvořit pro potřeby konkrétního subjektu – 

ČF se zapojil – tři vítězné návrhy obdrží finanční podporu pro výrobu tohoto avatara – ČF získal tuto 

podporu a bude na tom intenzivně pracovat, aby vytěžil maximum z této pokrokové zkušenosti. T. 

Frank krátce zmínil potřebu určité opatrnosti ve využití, resp. zneužití těchto moderních technologií. 

Někteří členové VV krátce okomentovali svoji účast na této zajímavé akci. 

 

Usnesení č. 07/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace ročního zhodnocení SocioRatingu 

- bere na vědomí informace o průběhu konference Sport Alive 

 

 

AD 08) Komplexní program podpory 

 

P. Musil za KRO předložil materiál k pilířům a charakteristikám Budování pozice florbalu v ČR 

v Komplexním programu podpory. V prezentaci J. Koten okomentoval jednotlivé charakteristiky u 

jednotlivých parametrů. Předložený materiál byl prezentován i na společném setkání s oddíly PP3. 

Vznikla diskutovaná oblast (řešení partnerských financí), která bude ještě doplněna a výstup bude 

předložen na některém z dalších jednání VV: 

Dále bylo probráno hodnocení společného setkání oddílů PP3, které proběhlo 10. a 11. října v Praze. 

 

Usnesení č. 08/10/23: VV ČF 
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- bere na vědomí materiál k pilířům a charakteristikám Budování 

pozice florbalu v ČR v rámci Komplexního programu podpory 

- bere na vědomí, že budou na některém z dalších jednání 

předloženy diskutované informace  

- bere na vědomí informace o průběhu společného setkání oddílů 

PP3 

 

 

AD 09) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. T. Frank předložil informace 

ze setkání k Champions Cupu, kde ČF zastupovali T. Frank a Z. Mlčoušek. Hlavními body jednání 

byla diskuse zástupců o průběhu finále. Snaha o rozdělení na 2 místa konání (ženy a muži), v tuto 

chvíli velký tlak na 1 místo ve Švédsku. Další oblastí diskuse byla finanční stránka projektu. Zástupci 

Finska tento model vidí jako velkou zátěž pro federace. Příští rok bude Champions Cup ve stejném 

modelu jako letos. V další fázi jsou ambice o zapojení dalších zemí, ale je to ještě v procesu diskuse 

s případnými zástupci dalších federací. Diskuse o dané problematice proběhla i na setkání 

s prezidenty Livesport Superligy a Extraligy žen. Členové VV krátce okomentovali. 

Další předložená informace byla o setkání zástupců evropských federací s IFF v Berlíně (cca 13 

zemí), které proběhne 10. listopadu, kde budou ČF zastupovat F. Šuman a T. Frank. Témata jednání 

budou Future Floorball (budoucnost a atraktivita florbalu), návaznost na Fit For Future. Další oblastí 

diskuse bude uvolňování hráčů a mezinárodní kalendář. Další ještě širší jednání zástupců federací 

s IFF proběhne v průběhu MS v Singapuru. 

Dále byli členové VV informováni o žádosti o schválení změny zástupce ČF v RC IFF (P. Galasovský 

navrhl J. Furmánka s účinností od listopadu 2023 do konce roku 2024, jelikož zástupce ČF P. Černý 

rezignoval z důvodu časové vytíženosti.  

Další informace byla o jednání RACC IFF – diskuse o uvolňování hráčů; mezinárodní kalendář. 

 

Usnesení č. 09/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace k Champions Cupu 

- bere na vědomí informace k nadcházejícímu jednání IFF v Berlíně 

- bere na vědomí rezignaci P. Černého, jakožto zástupce ČF v rámci 

RC IFF 

- schvaluje nominaci J. Furmánka jako zástupce v RC IFF místo P. 

Černého 

- bere na vědomí informace z RACC IFF 
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AD 10) Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí 
sezóně) 
 
P. Musil za KRO předložil finalizovaný materiál Hodnocení stavu rozvoje regionálních složek 

(výstupy z analýzy dat po předchozí sezóně). 

 

Usnesení č. 10/10/23: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Hodnocení stavu rozvoje 

regionálních složek (výstupy z analýzy dat po předchozí sezóně) 

 

 

AD 11) MS 2025 

 

Byl předložen materiál Zpráva o stavu příprav Mistrovství světa 2025.  Materiál navázal na workshop, 

který proběhl na minulém jednání. Bude připravována žádost o dotaci v rámci NSA v programu VSA 

MD 2025, kterou bude náročné sestavit. Hledá se firma, která by byla nápomocna při sestavování 

této žádosti (součástí je studie proveditelnosti). Byla předložena informace o uzavření memoranda 

s Moravskoslezským krajem a městem Ostrava v řádu jednotek milionů Kč. Jihomoravský kraj je 

v tuto chvíli v jednání, jelikož tento kraj má jinou finanční strategii v podporování těchto významných 

akcí. U řešení s městem Brnem je jednání složitější vzhledem k napjaté politické situaci. 

 

Usnesení č. 11/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o stavu příprav Mistrovství světa 

2025 

- bere na vědomí informace o přípravě žádosti o dotaci NSA v rámci 

výzvy VSA MD 2025 

- bere na vědomí informace o uzavření memoranda s 

Moravskoslezským krajem a Ostravou  

- bere na vědomí informace o stavu jednání se zástupci 

Jihomoravského kraje a Brnem 

 

 
AD 12) Rozpočet 2024 
 
D. Novák za EKO předložil k diskusi první přehled provozních financí na rok 2024, který aktuálně 

vychází s výrazným schodkem. T. Frank okomentoval předložený materiál, kdy členům VV přiblížil 

přehledovou tabulku roků 2023, 2024 a 2025 s výší hospodářského výsledku plánovaného rozpočtu, 

výší HV řešeného finanční strategií a reálným čerpáním. 

Z přehledové tabulky je patrné odchýlení od předpokladů a východisek daných finanční strategií. Na 

to členové VV reagovali diskusí ohledně příčin, mezi které patří vyšší reálná inflace, než bylo 

projektováno strategií, jiný přístup ke Komplexnímu programu vzdělávání oddílů a dopady některých 

nových záležitostí. Proběhla obsáhlá diskuse jejíž závěrem je připravit návrhy na východiska vedoucí 

k úpravě rozpočtu blížící se HV, který byl plánován finanční strategií. 
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Další obsáhlá diskuse byla v oblasti predikovaného členského poplatku v minimální výši 200 Kč, 

který bude podmínkou NSA pro dotační výzvy pro svazy i kluby (Můj klub) od roku 2025. Další fáze 

diskuse bude na následujícím jednání VV. Členové VV pověřili T. Franka a D. Nováka, aby na další 

jednání připravili varianty k diskusi, jak tuto problematiku řešit. 

 

Usnesení č. 12/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace k podmínce NSA zavedení členského 

poplatku hrazenému svazu pro dotační výzvy pro svazy i kluby 

- ukládá připravit varianty řešení podmínky NSA vybírat členský 

příspěvek  

Zodpovídají: D. Novák, T. Frank Termín: 13. 11. 2023 

- bere na vědomí přehled k sestavení provozních rozpočtů 2024 

- ukládá připravit východiska k sestavení rozpočtu 2024 

Zodpovídají: D. Novák, T. Frank Termín: 13. 11. 2023 

 

 

AD 13) Fit For Future 

 

F. Šuman předložil aktuální informace k mezinárodnímu projektu Fit For Future a jeho dopad na ČF. 

Obsáhle okomentoval předloženou prezentaci. Z. Svobodová průběžně doplňovala předložené 

informace. Proběhla obsáhlá diskuse především směrem k budoucímu využití tohoto rozvojového 

projektu a nasazení do reálného procesu v dotčených nebo i dalších federacích. Aktuálně probíhá 

jednání o finanční podpoře ČR, Finska, Švédska a Švýcarska. 

 

Usnesení č. 13/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace k mezinárodnímu projektu Fit For Future 

a jeho dopad na ČF 

 

 

AD 14) Kodex RP 

 

M. Musil za KRP předložil materiál Kodex RP. Krátce okomentoval. 

 

Usnesení č. 14/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Kodex RP  

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: všichni předsedové Termín: 13. 11. 2023 

 

 

AD 15) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

 

T. Pacák za KEFAM nepředložil materiál Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace a požádal 

o odklad na další jednání. 
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Usnesení č. 15/10/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 
 

AD 16) Akční list – Ženy v ČF 

M. Musil za KRP předložil materiál Akční list – Ženy v ČF. Krátce okomentoval. 

Usnesení č. 16/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Akční list – Ženy v ČF 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: všichni předsedové Termín: 13. 11. 2023 

 

 
AD 17) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV 
ČF 
  
P. Musil za KRO předložil materiál Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů 

s prezidentem a VV ČF. Členové VV ještě krátce diskutovali případnou neformální část, která 

nakonec nebude tentokrát součástí. 

 
Usnesení č. 17/10/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů 

jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

 

 
AD 18) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025. 

Materiál krátce okomentoval. 

Usnesení č. 18/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh termínové listiny ligových a 

pohárových soutěží 2024/2025 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: všichni předsedové Termín: 13. 11. 2023 

 

 
AD 19) Počet účastníků ligových soutěží 2025/2026  

J. Dufek za KS předložil materiál Počet účastníků ligových soutěží 2025/2026. V materiálu se 

nenavrhují změny, proto bylo navrženo dát materiál do zkráceného připomínkovacího řízení. 

Usnesení č. 19/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Počet účastníků ligových soutěží 2025/2026 
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- ukládá připomínkovat ve zkráceném řízení 

Zodpovídají: všichni předsedové Termín: 13. 11. 2023 

 

 
AD 20) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2024 

D. Novák za EKO předložil materiál Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2024.  

T. Frank okomentoval dopady změny v zákoníku práce v oblasti DPP, úpravu ohledně vyžadování 

bezhotovostních plateb a další drobné úpravy v přílohách. 

 

Usnesení č. 20/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh aktuálního znění Ekonomické 

směrnice pro rok 2024 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: všichni předsedové Termín: 13. 11. 2023 

 

 
AD 21) Návrh termínové listiny akcí elitních reprezentací v roce 2024 a výhled 2025 

Z. Svobodová za KR předložila materiál Návrh termínové listiny akcí elitních reprezentací v roce 

2024 a výhled 2025. Krátce okomentovala. 

Usnesení č. 21/10/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Návrh termínové listiny akcí elitních reprezentací 

v roce 2024 a výhled 2025 

 
 

AD 22) Návrh termínové listiny akcí reprezentace U19 v roce 2024 a výhled 2025 

Z. Svobodová za KVM předložila materiál Návrh termínové listiny akcí reprezentace U19 mužů v 

roce 2024 a výhled 2025. Krátce okomentovala. 

Usnesení č. 22/10/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Návrh termínové listiny akcí reprezentace U19 

mužů v roce 2024 a výhled 2025 

 
 

AD 23) Souhrnný program podpory pro rozvoj regionů 

P. Musil za KRO předložil materiál Souhrnný program podpory pro rozvoj regionů. Krátce 

okomentoval. 

Usnesení č. 23/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Souhrnný program podpory pro rozvoj 

regionů  
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- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: všichni předsedové Termín: 13. 11. 2023 

 

 
AD 24) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého 

vývoje (včetně návrhu vypsání na další období) 

L. Dolejš za KVM předložil materiál Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a 

návrh dlouhodobého vývoje (včetně návrhu vypsání na další období). 

Usnesení č. 24/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Přehled trenérských programů podpory ČF, 

jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně návrhu 

vypsání na další období) 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: všichni předsedové Termín: 13. 11. 2023 

 

 
AD 25) Návrh projektu Extraligy žen 

 

T. Pacák vzhledem k aktuální partnerské situaci předložil materiál Návrh projektu Extraligy žen. 

Krátce okomentoval. P. Chvojka krátce doplnil o systém přerozdělování alokované finanční podpory  

mezi přihlášené oddíly. Členové VV krátce diskutovali celkové nastavení a případný průběh. 

 

Usnesení č. 25/10/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Návrh projektu Extraligy žen 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové sporty 

 

J. Kovář za KIN předložil materiál Informace o projektu výstavby sportovní infrastruktury pro týmové 

sporty. 

 

Usnesení č. 40/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Informace o projektu výstavby sportovní 

infrastruktury pro týmové sporty 

 

 

AD 41) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

 

V. Culka za KR předložil materiál Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích. 
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Usnesení č. 41/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o jednotlivých reprezentačních 

celcích 

 

 

AD 42) Informace o projektu investiční podpory členských oddílů 

 

J. Kovář za KIN předložil materiál Informace o projektu investiční podpory členských oddílů. 

 

Usnesení č. 42/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Informace o projektu investiční podpory 

členských oddílů 

 

 

AD 43) Návrh důležitých termínů KRD v roce 2024 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Návrh důležitých termínů KRD v roce 2024. 

 

Usnesení č. 43/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh důležitých termínů KRD v roce 

2024 

 

 

AD 44) Návrh důležitých termínů KS v roce 2024 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh důležitých termínů KS v roce 2024. 

 

Usnesení č. 44/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh důležitých termínů KS v roce 2024 

 

 

AD 45) Licenční řízení – Zpráva o plnění akčních plánů 

 

Z. Mlčoušek jako licenční manažer předložil materiál Licenční řízení – Zpráva o plnění akčních plánů. 

Krátce okomentoval. Členové VV pověřili Z. Mlčouška, aby na dalším jednání VV předložil aktuální 

informace týkající se situace oddílu Black Angels. 

 

Usnesení č. 45/10/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Licenční řízení – Zpráva o plnění akčních 

plánů 

- ukládá předložit aktuální informace k situaci týkající se Black 

Angels 

Zodpovídá: Z. Mlčoušek  Termín: 13. 11. 2023 


